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Příloha 2 kroniky obce Ludgeřovice za rok 2007 
 

Kulturní a společenské akce v sále 
Obecního domu 

 
 

Obecní dům, zejména jeho sál s kapacitou téměř 200 návštěvníků při stolovém 
uspořádání je místem většiny společenských a kulturních akcí v obci. 

 
Vydařený obecní ples 
 
Konal se 20. ledna 2007 ve všech prostorách Obecního domu. K tanci i poslechu 
hrály dvě hudby, vystoupily maţoretky, přišel i kouzelník, nechybělo půvabné 
předtančení, tombola byla bohatá. Obecní dům byl zcela zaplněn, všichni se dobře 
bavili. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 2 
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Zasedání zastupitelstva dne 7.3.2007 v Obecním domě 
 

- zasedání se zúčastnilo všech 21 zastupitelů, průběh zasedání sledovalo 20 
občanů, 

- program jednání zastupitelstva měl 20 bodů 
- některé bodu programu: 

o zastupitelstvo projednalo a schválilo rozpočet obce na rok 2007, 
o zastupitelstvo rozhodlo o změně svého jednacího řádu, která umoţňuje 

přítomným občanům v průběhu zasedání vyjadřovat se k právě 
projednávanému bodu programu; podle původního jednacího řádu to 
bylo moţné jen při jednání o rozpočtu obce, 

o zastupitelstvo rozhodlo o zrušení veřejné sbírky na podporu DPS sv. 
Mikuláše v Ludgeřovicích vyhlášené před rokem; za celý rok nebyla na 
účet této sbírky poukázána ani koruna. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zastupitelé hlasují o rozpočtu obce na rok 2007 
 
Kulturní a společenská akce pro hendikepované občany. 
Pořádalo ji 10. dubna v Obecním domě „Občanské sdruţení olivetské“ z Ludgeřovic 
ve spolupráci s Obcí Ludgeřovice. Uvedené sdruţení bylo zaloţeno na podzim 
minulého roku se záměrem pomáhat hendikepovaným lidem. Akce v Obecním domě 
byla jeho čtvrtá.  Přišlo na ni asi 60 zdravotně postiţených spoluobčanů (z toho více 
neţ 20 vozíčkářů), většina s doprovodem. Mezi nimi například byli i klienti Domu 
pokojného stáří sv. Mikuláše v Ludgeřovicích provozovaného Charitou Hlučín. Akce 
byla financována ze sponzorských darů. Účastníkům bylo zdarma poskytnuto 
občerstvení, byl pro ně připraven hezký zábavný program, k tanci i poslechu hrála 
ţivá hudba. Byla to pěkná, zdařilá a velmi zásluţná akce.  
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Předseda Občanského sdruţení olivetského pan Jaroslav Robenek vítá účastníky 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Z vystoupení maţoretek 
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Zatancovali si i vozíčkáři 
 
Jarní setkání s hudbou 
Uskutečnilo se v sále Obecního domu dne 21. 
dubna 2007. Pořadateli byli Obec Ludgeřovice a 
Klub důchodců Ludgeřovice. Sál byl zcela naplněn 
účastníky akce – přišlo jich 180. K tanci i poslechu 
hrála hudba DUO pana Blokeše, vystoupil folklorní 
soubor Burianky z Bolatic a travestii skupina Divoké 
kočky. Všichni se dobře bavili od 16.00 aţ téměř do 
půlnoci. 
 
 
 
 

Starosta obce Mgr. Havlík a předsedkyně Klubu 
důchodců p. Tomečková vítají účastníky 
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Pohled do plného sálu 

 
 
 

 
Z vystoupení účinkujících 

 
Z oslavy svátku matek v Obecním domě 
Konala se v sobotu 5. května, pořádala Obec Ludgeřovice.  
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Sál byl zcela zaplněn, lidé se dobře bavili 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Přišlo i hodně občanů z Vrablovce  
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Z nevydařeného vystoupení studentů konzervatoře, byli zcela nevýrazní – nikdo je 
neposlouchal, i kdyţ se snaţili být maximálně hluční 

 
 
 

 
 

Zato děvčata ze základní školy sklidila za své pestré vystoupení velký aplaus  
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Školní akademie v sále Obecního domu dne 7.6.2007 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
O 

akademii pořádanou ludgeřovickou školou byl velký zájem. Sešlo se cca 300 diváků, 
někteří se do zcela zaplněného sálu ani nedostali. 

 
 

 
 
 
 
 
Tématem akademie byla Evropská unie. Ţáci školy 
ve svých vystoupeních dokazovali, ţe se toho o EÚ 
uţ naučili hodně a mohou dokonce o ní leccos 
zajímavého povědět i nám dospělým. Velký úspěch 
například měly inscenace pohádek pocházejících 
z okolních zemí EÚ, z Maďarska, Polska, Slovenska. 
 
 
Na snímku dvojice ţáků, která celou akademii 
moderovala, ale také zpívala a tancovala. 
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S velkou chutí a zaujetím vystupovali všichni, od prvňáků aţ po deváťáky. 
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Rodiče, prarodiče, známí i ti nejmenší, kteří do školy teprve půjdou, 
sledovali všechna vystoupení s velikým zaujetím. Akademie se opravdu vydařila. 
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Setkání s jubilanty v Obecním domě dne 8.6.2007 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tak jako kaţdý rok, i letos se představitelé obce sešli s nejstaršími občany naší 
obce, s těmi, kterým uţ je osmdesát let a více. Letos se akce účastnilo 50 jubilantů - 

seniorů. 
 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Při příchodu se kaţdý ze seniorů podepsal v pamětní knize obce. 
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Do pamětní knihy se podepsal i nejstarší občan obce – 102letý pan Alfons Böhm. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Na setkání přišlo i několik seniorských manţelských párů, kdy kaţdý z manţelů má 

80let a více. Na fotografii manţelé Fišerovi. 
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Dva senioři v sále, kteří patří k těm starším: Pan Alfons Böhm 102let – nejstarší 
občan obce (vpravo), pan Bernard Dinter 89let. 
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Starosta obce pan Mgr. Daniel Havlík a paní místostarostka Mgr. Helena Pipreková 

kaţdému gratulovali a popřáli všechno nejlepší do dalších let. 
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O dobrou zábavu na setkání se také starala skupina „Vrablovečtí harmonikáři“, ta 
zde s velkým úspěchem hrála a zpívala celou dlouhou řadu krásných lidových 

písniček.  Skupina vznikla loni na podzim, pravidelně nacvičují a mají uţ za sebou 
řadu úspěšných vystoupení v okolních obcích. Všichni členové skupiny jsou také 

členy Klubu důchodců Vrablovec, někteří z nich jsou senioři ve věku 80 a více let a 
byli tak současně účastníky setkání i účinkujícími.  
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Aţ do pozdního odpoledne se senioři dobře bavili, vzpomínali, zpívali... Určitě se uţ 
těší na příští setkání 

 
Zahrádkáři oslavili 45 let činnosti jejich spolku 
 

Místní organizace Českého zahrádkářského svazu 
(ČZS) Ludgeřovice oslavila toto významné výročí 
v sále Obecního domu dne 22. září 2007. V sále se 
na této slavnosti sešlo 110 zahrádkářů a jejich 
hostů. Přítomen byl i starosta obce Mgr. Daniel 
Havlík , delegace místní organizace zahrádkářů 
z Petřkovic, delegace Klubu důchodců 
Ludgeřovice. Přišli i čtyři zakládající členové místní 
organizace pánové Jinřich Bařina, Bernard Dinter, 
Gerhard Ostárek, Alois Poruba. Předseda 

ludgeřovické místní organizace pan Bruno Drobík ve svém slavnostním projevu 
zrekapituloval výsledky činnosti zahrádkářů, např. svépomocí vybudovaný areál 
moštárny, více neţ 300 tun zmoštovaného ovoce, přednášky o pěstování, soutěţe 
pro děti a informoval o plánech do budoucna. Zahrádkáře pak pozdravil pan starosta 
obce a popřál jim na zahradách dobré úrody a aby se dařilo zahrádkářský spolek 
postupně omlazovat. Delegace z Petřkovic předala předsedovi panu Drobíkovi 
k výročí ludgeřovických zahrádkářů blahopřání. 



 20 

Následovalo ocenění nejzaslouţilejších současných členů: 

- Čestné uznání ČZS územní rady Opava obdrţeli František Selzer, Josef Fuss, 
Gerhard Osmančík, 

- Čestný titul „zaslouţilý zahrádkář okresu Opava“ udělovaný ČZS územní 
radou Opava obdrţeli Antonín Kubošek, Jan Machala, Lumír Bunček, 
Gertruda Osmančíková, Gertruda Ostárková, Krista Drobíková, 

- Čestný titul „zaslouţilý zahrádkář“ udělovaný Republikovou radou ČZS 
obdrţeli Karel Bartusek a Gerhard Ostárek. 
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Slavnost pokračovala počítačovou prezentací na promítacím plátně 500 fotografií 
z historie a současnosti ludgeřovických zahrádkářů a videa z nejzdařilejší 
zahradnické výstavy, kterou spolek uspořádal v sále Obecního domu v roce 2003 při 
příleţitosti oslav 700 let trvání obce Ludgeřovice. Dobrá zábava plná vzpomínání, 
výměny zkušeností, plánu do budoucna i příjemné legrace pak vydrţela přes půlnoc. 

Veřejná schůze nad technickou studií rychlostní komunikace R I/56 
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Schůze se konala v Obecním domě ve středu 7. listopadu. Zástupci Odboru výstavby 
a technického Brno Ředitelství silnic a dálnic ČR spolu se zástupci firmy SHB a.s., 
která je zpracovatelem studie, seznámili přítomné občany s návrhem trasy rychlostní 
komunikace z Dolního Benešova aţ na křiţovatku s budovanou dálnicí D 47 
v Ostravě – Přívoze. Přítomen byl i zástupce Odboru dopravy a silničního 
hospodářství Krajského úřadu Moravskoslezského kraje, z jehoţ vystoupení 
vyplynulo, ţe se zahájením výstavby této rychlostní komunikace se počítá aţ někdy 
po roce 2015, do té doby bude pokračovat projekční příprava a bude-li to aktuální, 
budou postupně probíhat jednotlivé kroky stavebního řízení.  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

O tuto veřejnou schůzi byl mezi občany neobvykle velký zájem, sál Obecního domu 
byl zaplněn, řada občanů musela schůzi sledovat vestoje.  
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Po úvodních vystoupeních zástupců Ředitelství silnic a dálnic a MS kraje začala 
dlouhá a bouřlivá diskuse k navrţené trase rychlostní komunikace, zejména k tomu, 
ţe prochází přes kaskádu rybníků pod Ludgeřovickým lesem a v blízkosti rodinných 
domků. Většina diskutujících občanů s takovým průběhem trasy kategoricky 
nesouhlasila, někteří však vyjádřili názor zcela opačný.  Část diskutujících 
zpochybňovali i potřebnost další silnice přes Ludgeřovice do Ostravy. Je zřejmé, ţe 
v příštích letech bude kolem tohoto problému v obci velmi ţivo.Představení technické 
studie i diskusi k ní komplikovaly jen primitivní pouţité prezentační pomůcky, jen 
mapy se zákresem trasy na papíru pověšené na tabuli. Velká většina přítomných 
nemohla ze svého místa v sále nic vidět. Naši občané uţ jsou ze zasedání obecního 
zastupitelstva zvyklí na přehlednou a dobře viditelnou a srozumitelnou počítačovou 
prezentaci na projekčním plátně, byli proto s  úrovní předvedení studie hodně 
nespokojení.  

Z letošní krmášové zábavy: 

Konala se v sobotu 24. listopadu 2007 v Obecním domě. Pořadatelem byla Obec 
Ludgeřovice. Návštěvníky přivítal nově vymalovaný a vyzdobený sál, na stolech 
nechyběly pravé hlučínské koláče. Hrála hudba pana Kašlíka, zábavu zpestřila svým 
pěkným vystoupením kouzelnice paní Radana Vozňáková.  
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Ze 7. zasedání obecního zastupitelstva: 

Konalo se ve středu 28. listopadu 2007 v sále Obecního domu 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Přítomno bylo 17 zastupitelů, jejich jednání sledovalo cca 20 občanů Ludgeřovic. 
Na svém zasedání zastupitelé např. schválili rozpočet obce na rok 2008 a změny 
sazeb poplatků za chované psy a za svoz komunálního odpadu. Také vyslechli 
informaci místostarostky Mgr. Heleny Piprekové o získání (díky iniciativě poslance 
parlamentu za ODS) částky 3,5 milionů Kč ze státního rozpočtu roku 2008 na 
opravu havárie střechy spojovacího krčku budovy základní školy. 
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Tradiční vánoční trhy v sále Obecního domu 

Konaly se dne 8.12.2007, byl o ně veliký zájem. Po celou dobu konání, tj. od devíti 
do sedmnácti hodin byl sál plný návštěvníků (během celého dne se jich zde 
vystřídalo cca 500). Před Obecním domem občany dopoledne vítala dechovka pana 
Ondruše. Kaţdý, kdo do sálu přišel, byl přivítán hlučínskými koláči  a pokud byl 
plnoletý, byla mu nabídnuta i kapka ohnivé vody pro zahřátí. Sál byl plný hezky 
vyzdobených a dobře zásobených prodejních stánků s typickým vánočním zboţím, 
jako jsou vánoční věnce a ozdoby, knihy, zdobené perníčky, keramika, kalendáře, 
formičky na cukroví, sladkosti, víno, vitamíny, atd., atd. Byl zde i stánek 
s občerstvením. Na podiu postupně vystupovali s pásmem vánočních písniček a 
recitací ţáci ze všech tří ludgeřovických mateřských škol (z Hlučínské ulice, církevní, 
vrablovecká) a také ţáci základní školy. Všechna vystoupení byla vydařená, líbila se 
a byla návštěvníky pozorně sledována. Návštěvníci si domů kromě nakoupeného 
zboţí odnášeli pěkné záţitky a tu správnou předvánoční pohodu. Byly to hezké, 
bohaté a zdařilé vánoční trhy. 
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Ze sváteční dobročinné akce v sále Obecního domu: 

Konala se 28. prosince 2007, pořadatelem bylo občanské sdruţení Olivetské.  Byla 
pořádána především pro zdravotně postiţené a i jinak handicapované občany 
s cílem povzbudit, pobavit  a rozveselit je, dát jim moţnost popovídat si s ostatními, 
prostě „přijít na jiné myšlenky“. Program byl díky celé řadě sponzorů velmi bohatý – 
ţivá hudba  pana Štůska k poslechu i tanci, mladičké maţoretky, skupina zpívajících, 
tancujících a recitujících zralých ţen v těšínských krojích „Havířovské babky“, 
kouzelník, bohatá tombola, večeře a spousta dobrot pro všechny přítomné – vše u 
velkého, krásně nazdobeného vánočního stromu. Sál byl zcela zaplněn, byli zde i 
klienti Domu pokojného stáří sv. Mikuláše, vozíčkáři z O.S. Pod jednou střechou 
z Hrabyně a klienti z O. S. Nová šance z Koblova. V sále bylo nejméně dvacet 
vozíčkářů, řada lidí přišla o francouzských holích. Všichni se dobře bavili a kdyţ se 
tancovalo, účastnili se tance i vozíčkáři.  

O.S. Olivetské v čele s předsedou panem Jaroslavem Robenkem si za své aktivity 
pro handicapované občany zaslouţí uznání a poděkování. Takových akcí není nikdy 
dost. Ta letošní v Obecním domě byla jedna z řady, kterou uţ toto O.S. pořádalo a 
jak se vyjádřil jeho předseda, určitě nebyla poslední – a to je dobře. 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tabule se seznamem sponzorů akce a pod ní ceny v tombole. 
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Předseda O. S. Olivetské pan Jaroslav Robenek zahajuje. 
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Obrázky z bohatého programu. 
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Pohledy do sálu. 
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Tancovali všichni. 
 
 

A. Vjačka 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


